FOR IMMEDIATE RELEASE

OTTAWA —December 23, 2008 — The Right Honourable Beverley McLachlin, Chief Justice of
Canada, announced today that The Honourable Thomas Cromwell will be sworn in as ajustice of
the Supreme Court of Canada on January 5, 2009 at a private ceremony. The official welcome
ceremony for Justice Cromwell will take place at 10:30 am., on February 16, 2009, in the Main
Courtroom of the Supreme Court of Canada. On this occasion, it is expected that there will be
remarks by Chief Justice Beverley McLachlin, and representatives of the Government of Canada,
the Government of Nova Scotia, the Canadian Bar Association and the Law Society of Nova Scotia.

Mr. Justice Thomas Cromwell was appointed to the Supreme Court of Canada by Prime Minister
Stephen Harper on December 22, 2008.

For further information contact:

Jill Copeland

Executive Legal Officer
(613) 996-9296
copelandj @scc-csc.ge.ca

POUR DIFFUSION IMMEDIATE

OTTAWA - |le 23 décembre 2008 — La trés honorable Beverley McLachlin, juge en chef du
Canada, aannonceé aujourd’ hui que|” honorable Thomas Cromwell prétera serment comme juge de
la Cour supréme du Canadale 5 janvier 2009, al’ occasion d’ une cérémonie privée. Lacérémonie
d accueil officielle du juge Cromwell se tiendra le 16 février 2009, a 10 h 30, dans la salle
d’ audience principale de la Cour supréme du Canada. A cette occasion, des allocutions seront
prononcées par la juge en chef Beverley McLachlin, ains que par des représentants du
gouvernement du Canada, du gouvernement de la Nouvelle-Ecosse, de I’ Association du Barreau
canadien et de la Société du Barreau de la Nouvelle-Ecosse.

Lejuge Thomas Cromwell aété nomméjuge de laCour supréme du Canada par le premier ministre
Stephen Harper le 22 décembre 2008.

Renseignements :

Jill Copeland

Adjointe exécutive juridique
(613) 996-9296

copel andj @scc-csc.ge.ca



